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Zápisnica zo zasadnutia Výkonného Výboru ObV Východ  

SVF 

Konaného dňa 5.12.2024 
 

 

Prítomní:  

 

Mgr. Milan Kundľa, Mgr. Eduard  Petruf,  Mgr. Juraj Cahajla, Ing. Peter Lakata,  Mgr. Martin 

Sopko,  František Tramita,  Mgr,  Mgr. Andrej Vojčík, 

 

Pozvaný hosť: Judr. Rastislav Stašák 

 

Termín a miesto zasadnutia:    Zasadnutie oblastného výboru Východ  SVF sa konalo online 

dňa 05.12.2024 od 19:00 do 21:00 hod  

 

 
Program: 

 

1. Úvod 

2. Priebeh a udalosti sezóny 2024/25 

3. Semináre trénerov a turnaj VVT v Prešove 

4.  Návrhy a schvaľovanie člena VV a predsedu DK ObV východ z dôvodu odstúpenia 

5. Diskusia 

6. Rôzne 

7. Záver 
 

Priebeh zasadnutia: 

1. Úvod 

 

Zasadnutie VV ObV Východ SVF zahájil Mgr. Milan Kundľa, predseda ObV Východ SVF. 

  

- prítomnosť  členov výkonného výboru vyššie uvedená, 

- oboznámil prítomných s návrhom programu,  

- navrhnutý program bol schválený. 
 

2. Priebeh a udalosti sezóny 2024/25 

Informáciu podal Mgr. Eduard  Petruf – predseda súťažnej komisie ObV východ SVF 

 

Konštatoval, že všetky súťaže riadené prebiehajú podľa jednotlivých rozpisov. Jednotlivé 

požiadavky družstiev sú realizované  priebežne. 

 Boli zaznamenané mimoriadne udalosti, t. j. nešportové správania počas stretnutí v kategórií 

kadetiek Stropkov – Elba Prešov a v stretnutiach družstva TU Košíc.  Sťažnosť na priebeh 

volejbalových zápasov usporiadaných klubom MVK Stropkov podaná rodičmi.. 
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Niektorí rozhodcovia odmietli pískať družstvu Košíc z dôvodu neprimeraného správania sa 

trénera. Veľa stretnutí nebolo obsadených rozhodcami.  Navrhuje z rizikových stretnutí 

natáčať videozáznam. 

SVF pripravuje elektronický zápis pre všetky družstva všetky súťaže od budúceho súťažného 

ročníka. 

V súčasnosti pripravujem rozpis súťaži mladších žiačok  /usporiadateľov a termíny/ 

 Diskusia: 

F. Tramita: 

Uviedol, že na predmetnom stretnutí nebol, ale o predmetnom dvojzápase sa informoval 

u hráčok a rodičov. Na zápase  bola veľmi zlá atmosféra ako priamo na ihrisku, medzi 

divákmi, trénerom a rozhodcom.   

Družstvo Elba Prešov nebude dávať oficiálni sťažnosť. Rozhodol sa, že napíše oficiálny list na 

jednotlivé družstva ohľadom správania sa  všetkých činovníkov stretnutí a ich vplyv na  

výchovu dievčat. 

Konštatoval, že to čo sa deje v súčasnosti počas zápasov je zlé a veľmi smutné. 

 

J. Cahajla: 

Atmosféra v Stropkove je veľmi zlá, tak ako to povedal p. Tramita. Je veľký tlak na       

výsledky od trénerov a rodičov.  

M. Kundľa: 

Tiež má informácie, že nešportové správanie sa prejavuje najmä v ženskej zložke. Jednotliví 

rozhodcovia sa sťažujú na tlak  trénerov a družstiev  Táto situácia sa neustále stupňuje.  Čo 

s tým budeme robiť -  trestať, zákaz činnosti trénerov, apelovať na rozhodcov? Alebo 

vyžadovať prísne dodržiavanie pravidiel a súťažného poriadku a tým predovšetkým 

vychovávať všetkých účastníkov stretnutia. Žiadať AVR o delegátov na problémové stretnutia 

a vzniknuté problémy uviesť do zápisov o stretnutí.   

 

Záver uznesenie: 

Prejedať nešportové  správanie jednotlivých klubov,  s komisiou AVR prijať závery t.j. 

delegovať delegátov na rizikové stretnutia a inštruovať rozhodcov ako postupovať v prípade 

nešportového správania / udeliť karty, zapísať nešportové správanie do zápisu, uviesť meno 

usporiadateľa do zápisu poznámky. Prípadne dohodnúť aj účasť člena oblastného výboru. 

Odporučiť klubom natáčať zápasy obrazom aj zvukom. 

Termín:  ihneď                                                 Zodpovedný: E. Petruf 

 

3. Semináre trénerov a turnaj VVT v Prešove 

       

Informáciu podal Mgr.  Milan Kundľa 

ObV východ Prešov v zmysle prijatých  záverov trénerskej  akadémie mal zorganizovať 

trénerské licenčné semináre pre všetky družstva oblastného výboru. 

Jednalo sa o tieto semináre:       

Kondičná príprava vo volejbale uskutočnený 16.11 v Prešove-lektor R.Nemec 

Mentálna výchova -  A. Kocian   upresniť termín a miesto konania semináru. 
Termín 19.12.2024 nie je dobrý termín – nie je doposiaľ dohodnutý 

Návrh na presunutie termínu na rok 2025  

 

Vianočný volejbalový turnaj chlapov a dievčat sa uskutoční v Prešove v dňoch: 

Turnaj chlapcov:   18.12.2024 

Turnaj dievčat:      17.12.2024 
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Turnaj bol  schválený s finančným  príspevkom ObV vo výške 50,. eur na družstvo z oblasti východ SVF 

v zmysle predchádzajúceho uznesenia VV ObV východ SVF.  

 

4.  Návrhy a schvaľovanie člena VV a predsedu DK ObV východ z dôvodu odstúpenia p. 

Juraja Cahajlu. 
 

Informáciu podal Mgr.  Milan Kundľa 
Juraj Cahajla ako člen ObV východ a zároveň predseda DK sa  písomne vzdal členstva vo výkonnom výbore 

východ SVF - k 1.1.2025 zo zdravotných dôvodov. Ďalej uviedol, že predkladá návrh na kooptácia JUDr. 

Rastislava Stašáka zo Starej Ľubovne – bývalý volejbalista , funkcionár volejbalového klubu. 

Juraj Cahajla osobne potvrdil vzdanie sa členstva vo výkonom výbore, poďakoval za dlhoročnú spoluprácu 

v oblastnom výbore. Predseda oblastného výboru poďakoval p. Cahajlovi za jeho dlhoročnú trénerskú činnosť vo 

Svidníku a prácu pre ObV východ SVF. 

JUDr. Rastislav Stašák sa osobne predstavil, pochádza zo Starej Ľubovne, hrával volejbal za Starú Ľubovňu, 

Prešov, Kežmatok atď. Vyštudoval právo, pracuje  v rôznych štruktúrach na MsÚ atď. Má záujem pracovať vo 

výkonnom výbore oblasti východ SVF. 

Milan Kundľa ako predseda oblastného výboru predložil návrh kooptovať JUDr. Rastislava 

Stašáka za člena oblastného výboru východ SVF a zároveň predsedu DK oblasti východ SVF. 

Členovia výkonného výboru jednohlasne schválili kooptovať  JUDr. Rastislava Stašáka za 

člena oblastného výboru východ SVF a zároveň ho schválili za predsedu DK oblasti východ  

SVF  od 1.1.2025.  Spolu za jeho kooptáciu hlasovalo všetkých 7 členov VV ObV východ 

SVF. 

 

5. Diskusia. 

Andrej Vojčík: 

V rámci oblastného výboru východ chce si ujednotiť svoje kompetencie v rámci jeho 

postavenia ako člena zodpovedného za trénerku činnosť. 

- nemá žiadnu informáciu o seminároch t.j. termínov a tém seminárov, 

- nemá žiadnu informáciu o usporiadaní MS SR v jednotlivých kategóriách, 

- o usporiadanie MS v kategórií kadetov malo družstvo Starej Ľubovne,  vždy MS 

usporiadali na vysokej úrovni k spokojnosti zúčastnených družstiev a SVF,  

- nemá žiadne informácie od predsedu oblasti  a nie je s ním komunikácia, 

- kto sa prihlásil na organizáciu MS SR a kde  to bolo  uverejnené, 

- nebojujeme za východ  Stará Ľubovňa 

- predseda by mal získané  informácie posúvať členom oblastného výboru 

a predovšetkým zodpovedným osobám za jednotlivé úseky,    

 

Ďalej informoval výbor, že p. Koseková ako členka správnej rady za mládež navrhuje pre 

sezónu  2025/2026 dať dôraz na kategóriu junioriek a žiačok. Vytvorila by sa 1. liga junioriek 

skupina A a B skupina podľa územného rozdelenia s čo najväčším zapojením družstiev. 

Veková kategória kadetiek by bola iba doplnková v krajoch.  

 

Milan Kundľa: 

Všetky informácie sú poskytované prostredníctvom  úradných správ a úradných oznamov 

vrátane výzvy na usporiadanie MSR, do ktorých sa za našu oblasť prihlásili iba VKM Stará 

Ľubovňa/kadeti/ a VK Mirad Pu Prešov/ mladší žiaci a juniori/   

Spolu s Edom Petrufom sme boli na zasadaní rady regionálneho volejbalu, kde sa prideľovali 

usporiadania MS vo volejbale mládeže a hlasovaním rozdelili jednotliví usporiadatelia. 

Semináre trénerov / Kondičná príprava vo volejbale/ nám boli pridelené TA SVF, termín 

a miesto určuje oblastný výbor, samozrejme, že každému klubu termín nevyhovoval, zo 
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seminára sa urobil obrazový a zvukový záznam a bol poskytnutý všetkým záujemcom v linku 

v najbližšej ÚS. 

Usporiadateľa MSR za našu oblasť bude VV ešte schvaľovať, právo usporiadať  MSR má 

prihlásený záujemca o usporiadanie a zároveň postupujúci v kategóriách, ktoré boli oblasti 

východ SVF pridelené.   

 

Eduard Petruf:  

Všetky informácie o jednotlivých súťažiach a získané informácie zo SVF dávam do úradnej 

správy a úradného oznamu. Mám skúsenosti, že tieto správy nie sú dostatočne preštudované 

/napr. zmena tel. čísla predsedu SK, výzva na usporiadateľa MSR/. Správy nečítajú štatutári 

nevedia čo sa vo volejbalovom  hnutí deje. 

 

Juraj Cahajla: 

Všetky usporiadané MS SR sú pre usporiadateľa stratové a preto málokto má záujem   

o usporiadanie finálových turnajov. Myslím si, že usporiadateľ by mál mať právo účasti na 

majstrovstvách Slovenska mládežníckych kategóriách. Bratislava nechce organizovať MS 

z dôvodu vysokých nákladov /prenájom hál/.  

 

František Tramita: 

Systém usporiadania majstrovstiev Slovenská vo volejbale juniorov kadetov, žiakov, mladších 

žiakov /obdobne v kategórií žiačok/ nefunguje a je neprehľadný.  Usporiadateľ  MS by mal  

mať právo účasti. 

Minulého súťažného ročníka oslovil družstva aby hrali 1. ligu junioriek namiesto II.. ligy, 

avšak záujem bol takmer žiadny.  Je potrebný prieskum u jednotlivých družstiev, ale nie 

písomný,  je potrebné s družstvami osobne komunikovať.         

 

Martin Sopko: 

Debatujeme už niekoľko minút nič sme nedoriešili. Poukazujeme na zlé správanie družstiev 

a samy sa nevieme dohodnúť sme ľudia. Toto nikam nevedie. Musíme  medzi sebou 

komunikovať a čítať dôsledne ÚS.  

 

Peter Lakata: 

Organizoval som niekoľko MSR vo volejbale, dokonca majstrovstvá a aj pohár 

Československá v kategórií starších žiačok je to náročné. Usporiadateľ by mal mať právo 

účasti. 

Navrhujem písomne alebo osobne  osloviť družstva za účelom vytvorenia I. ligy junioriek 

v budúcom súťažnom ročníku 

 

Záver - uznesenie: 

Zlepšiť komunikáciu medzi členmi výkonného výboru  prostredníctvom online porád aj mimo 

plánovaných zasadnutí oblastného výboru, využívať aj osobný telefóny styk.   

 

Termín: Ihneď                                                          Zodpovedný: predseda oblasti východ 

                                                                                                       členovia oblasti východ SVF 

                                                                                                členovia VV oblasti východ SVF 

 

Prejedať návrh vytvorenie I. ligy junioriek  skupina A a B s družstvami oblasti  východ SVF 

osobne. 
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Termín:  priebežne do konca apríla                          Zodpovedný: Andrej Vojčík 

 

6. Rôzne 

Riešené počas diskusie k jednotlivým témam.  

 

7. Záver 

Mgr. Milan Kundľa, predseda oblastného výboru  poďakoval všetkým za účasť a poprial 

šťastné a veselé vianočné sviatky. 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovil:                                 Overil: Mgr. Eduard Petruf 

Peter Lakata člen ObVV SVF v.r. 

                                                                                             Mgr. Milan Kundľa, 

                                                                                          predseda ObV Východ SVF            
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